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Universitetets forskningsutvalg  
Møte 11. mai 
Styrerommet, Muséplass 1 
12:30- 15:30 

Referat - utkast 

Til stede: Benedicte Carlsen, Gottfried Greve, Ole Thomassen Hjortland, Øyvind Frette, Marit 
Bakke, Martha Enger, Siri Gloppen, Karsten Specht, Jostein Gundersen, Nils Anfinset, Oscar 
dos Santos Kvalsvik 
Forfall: Ragna Aarli, Berte-Elen Konow 
 
Fra administrasjonen: Benedicte Løseth, Bjørn Einar Aas, Birgit Falch, Bjug Bøyum, Magnus 
Holtermann, Are Straume, Vibeke Irgan, Charlotte Eide 
 

Saker 

I. Innkalling og saksliste ble godkjent 
II. Referat: fra møte 23 mars ble godkjent. 

FU 19/22 Utkast til program for seminar i Rosendal 
Saksforelegg med forslag til seminarprogram var utsendt med 
sakslisten. Viserektor Benedicte Carlsen innledet. Seminaret vil ha to 
hovedtemaer: 1) Hatlen-utvalgets rapport og 2) Fakultetenes arbeid 
med UiB Fram. 
 

FU 20/22 Struktur for høstens FU-møter 
Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Forskningsdirektør Benedicte 
Løseth innledet. Forslaget til struktur knyttet seg til et opplegg der 
prodekanene får anledning til å informere om hvilke fagpolitiske saker 
som opptar de respektive fakultet. Målet er at utvalgets medlemmer 
skal bli bedre kjent med hverandres utfordringer, og at variasjonen 
mellom dem kommer til uttrykk. FIA vil utarbeide og sende ut en 
kortfattet mal for innspillene.   

FU 21/22 ERC – ambisjonstall 
Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Seksjonssjef Birgit Falch 
innledet og presenterte en samlet oversikt over fakultetenes 
ambisjonsmål for søknader til ERC slik de var meldt inn til FIA. 
Presentasjonen kan leses her.  
Utvalget pekte på at prosessene knyttet til ambisjonstallene hadde 
vært konstruktive og realistiske, og gitt muligheter til å rette 
oppmerksomheten mot søknadsforberedelser og rekruttering i et 
lengre perspektiv (2023 - 2027). Ambisjonstallene er ikke et 
styringsinstrument for fakultetene, men et redskap for å øke aktiviteten 
og hente ut potensialet i fagmiljøene.  
En ny og bredere sak om Horisont Europa vil bli fremmet for utvalget i 
møtet 31. august. 
  

https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/3000_program_rosendal.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/3000_program_rosendal.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/4000_struktur_for_hosten_fu-moter_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/4000_struktur_for_hosten_fu-moter_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/5000_erc_ambisjonstall.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/5000_erc_ambisjonstall.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_erc_birigit_falch.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_erc_birigit_falch.pdf
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FU 22/22 Forskningsinfrastruktur 
Saksforelegg og vedlegg var utsendt med sakslisten. Viserektor 
Gottfried Greve innledet. Presentasjonen kan leses her. Prodekanene 
ga innspill og kommentarer fra de respektive fakultet. Infrastruktur ble 
fremhevet som stadig viktigere for UiB som forskningsinstitusjon og et 
fortrinn ved rekruttering og en nødvendighet for å kunne delta i 
nasjonalt og internasjonalt forskningssamarbeid. Det er viktig å beholde 
bevilgningene over eget budsjett. De har ført til nye faglige initiativ og 
resultat. 
Universitetsledelsen har våren 2022 besluttet å nedsette en 
arbeidsgruppe som skal se nærmere på forskningsinfrastruktur. 
Forskningsutvalget vil bli holdt orientert om gruppens arbeid på det 
berammede møte 31. august.  
 

FU 23/22 UiBs utfyllende regler for behandling av opprykk til 1183 forsker 
Saksforelegg samt forslag til nye utfyllende regler og rapport fra en 
arbeidsgruppe, var utsendt med sakslisten. Prodekan Marit Bakke 
innledet. Presentasjonen kan leses her.  
 
Forskningsutvalget var positiv til forslaget om krav om 1) vedvarende 
forskning (fagfellevurderte originalpublikasjoner/resultat av kunstnerisk 
virksomhet og/eller kunstnerisk utviklingsarbeid,) og 2) prosjektledelse 
(med prosjektutvikling og prosjektledelse samt dokumentert evne til å 
innhente konkurranseutsatte midler).  
 
Utvalget hadde innvendinger til forslagets krav om veiledning 
(veiledning på ph.d.-nivå), normalt minst to (2) kandidater med fullført 
grad. 
 
Utvalgets leder tar med seg utvalgets tilbakemeldinger til 
universitetsledelsen i den videre behandling av arbeidsgruppens 
forslag. 
 

FU 24/22 Publiseringstall 2021 
Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Førstebibliotekar Susanne  
Mikki fa Universitetsbiblioteket orienterte. Presentasjonen kan leses 
her. 
Utvalget tok saken til orientering. 
  

FU 25/22 NOKUT-tilsynet 
Saksforelegg var utsendt med sakslisten. Seksjonsleder Birgit Falch 
innledet. Prodekan Jostein Gundersen ved Fakultetet for kunst, musikk 
og design ga en kort orientering om fakultetets forberedelser av 
tilsynet med kvalitetssystemet for fakultetets ph.d.-grad i kunstnerisk 
utviklingsarbeid. Utvalget tok saken til orientering. 

FU 26/22 Scholars at Risk (SAR) og Scholar Rescue Fund ved UiB. Opprettelse av 
fagkomité 

https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/6000_forskningsinfrastruktur_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/6000_forskningsinfrastruktur_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/6011_arbeidsgruppe_forskningsinfrastruktur_vedlegg_til_fu_11.mai_word_2022.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/6011_arbeidsgruppe_forskningsinfrastruktur_vedlegg_til_fu_11.mai_word_2022.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_forskningsinfrastruktur_gottfried.pdf
https://w3.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_forskningsinfrastruktur_gottfried.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/7000_opprykkk_1183-forsker_-_.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/7000_opprykkk_1183-forsker_-_.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/7040_-_utfyllende_regler_for_behandling_av_opprykk_til_1183_forsker.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/7040_-_utfyllende_regler_for_behandling_av_opprykk_til_1183_forsker.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/7050_-_arbeidsgruppens_rapport.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/7050_-_arbeidsgruppens_rapport.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_opprykk_1183_marit_bakke_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_opprykk_1183_marit_bakke_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/8000_fu_saksframlegg_uibs_publisering_2021v2.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/8000_fu_saksframlegg_uibs_publisering_2021v2.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_publisering_susanne_mikki_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/presentasjon_publisering_susanne_mikki_0.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/8050_nokut-tilsyn.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/8050_nokut-tilsyn.pdf
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Saksforelegg var utsendt med sakslisten og ble tatt til orientering.  
 

Eventuelt Et spørsmål om UiBs høringsuttalelse om nye regler for eksportkontroll 
var meldt inn som sak til eventuelt. Tidsrammen for møtet var 
overskredet, og spørsmålet ble derfor ikke bli behandlet. 

 

https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/9000_fu_sak_sar_srf.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/9000_fu_sak_sar_srf.pdf

